

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 6 verksamhetsåret 2009/10

Utskrift: 2010-02-24

Tid: Datum: 2010-02-24 Starttid: 16:30 Sluttid: 19:53
Plats: Arvid Wallgrens backe, hus 7
Kallade: GUS styrelse, GFS ordförande, GUDK, GUST-representanter, revisorer, Spionen
Närvarande: **Presidium:** Klara Gustafsson, GUS ordförande
Martin Thulin, GUS ordförande
Ordinarie: Sonja Pettersson*, FFS
Ragnar Widebrant*, FFS
Linn Raninen*, FFS
Marie Norman*, SLUG
Erika Langenstam*, HVS
Eva Jonsson*, HDK (tom § 4.2 klockan 18:49)
Cecilia Kleimert*, HHGS
Kristina Hansson*, HHGS
Emilia Lindström*, OF
Suppleanter: Thomas Larsson*, FFS
Josefin Ahbin*, SLUG
Emelie Arnesson*, Haga
Leonars Schmidt*, MFG
Jesper Tullback*, Valand
Adjungerade: Caroline Öhman, mötesordförande
Eva Klingnäs, mötessekreterare
Lina Söderström, chefredaktör Spionen
Emelie Hultberg, GUST
Carl Bennet, ordförande Göteborgs universitets styrelse
Sofie Blombäck, presidieråd (from § 2.5 kl 17:50, tom § 4.2
klockan 18:23)

* = Röstberättigad

§	Ärende	Beslut/åtgärd
1	Preliminärer	
1.1	Mötets öppnande	GUS ordförande Klara Gustafsson förklarade mötet öppnat 16:30
1.2	Mötets behöriga utlysande	Styrelsen beslutade att anse mötet behörigen utlyst
1.3	Presentationsrunda	Antecknas Mötets deltagare samt värdkår presenterar sig.
1.4	Val av mötesordförande	att utse Caroline Öhman till mötesordförande
1.5	Val av mötessekreterare	att utse Eva Klingnäs till mötessekreterare
1.6	Val av Justeringspersoner	att utse Thomas Larsson och Marie Norman till justeringspersoner

Mötesordförande	Mötessekreterare	Protokolljusterare	Protokolljusterare
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 6 verksamhetsåret 2009/10

Utskrift: 2010-02-24

- | | | |
|------|---------------------------------------|---|
| 1.7 | Justering av röstlängd | Mötet befanns vara beslutsmässigt (14 representanter från 9 kårer) |
| 1.8 | Föregående mötesprotokoll | att bordlägga ärendet |
| 1.9 | Adjungeringar | att hålla öppet möte med närvaro-, yttrande- och förslagsrätt till mötets gäster |
| 1.10 | Godkännande av dag- och arbetsordning | att lägga till § 5.2 Ulf Dalnäs och § 5.3 Överlämning
att godkänna dagordning med gjorda tillägg
att anta förslaget till arbetsordning |

2 Rapporter

- | | | |
|-----|-----------------------------|---|
| 2.1 | Presidiets rapport | Presidiet kompletterade rapporten med saker som hänt sen rapporten skickades ut.

Presidiet tillsammans med Thomas Larsson angående Shanghai-resan, en grupp tillsammans med rektor Pam ska åka. De ska åka med en studentrepresentant. Styrelsen ska besluta om vem som åker.

Första ansökan om kårstatus till universitetsstyrelsen är klar, den är för konstkårerna.

Det har kommit ett beslut om att universitetet kommer att lägga 10 mkr på arbetsplatser för studenter samt ny tentasal.

GUS kommer att få nya lokaler, Projekt Jonsereds Herrgård kommer att flytta och man kommer att överta deras lokaler.

att lägga rapporten till handlingarna
att fastställa PreB 2009/10:18 - 22 |
| 2.2 | Efter universitetsstyrelsen | Emelie Hultberg och Thomas Larsson svarade på frågor angående universitetsstyrelsen och dess senaste möte.

att lägga rapporten till handlingarna |
| 2.3 | GUS framtid | Arbetsgruppen rapporterade från sitt möte

att lägga rapporten till handlingarna |
| 2.4 | Regelrätt vecka | Presentationen av regelsamlingen ska vara under tisdagen vecka 10 klockan 9:00 och inte 10:00 som sagts innan. |

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 6 verksamhetsåret 2009/10

Utskrift: 2010-02-24

- att lägga rapporten till handlingarna**
- 2.6 Medlemsavgift 2010/2011 **att lägga underlaget till handlingarna**
- 2.7 Stöd för studiesocial verksamhet på fakultetsnivå
Martin Thulin rapporterade om stöd för studiesocial verksamhet på fakultetsnivå till studentkårerna.
Marie efterfrågade att kårerna ses för att samordna sig hur man angriper frågan mot universitetet. Martin sammankallar ett möte angående detta.
Förvaltningschefen har resonerat så att universitetet inte behöver gör någon upphandling för att lägga ut arbetet med studiesocial verksamhet på studentkårerna då det handlar om att studentkårernas verksamhet ligger så nära universitetets verksamhet.
att lägga rapporten till handlingarna
- 2.8 Rapport om förhandlingar med Mecenat
Martin Thulin rapporterade från förhandlingar med Mecenat.
att lägga rapporten till handlingarna
- 2.9 Övriga rapporter
Paus 17:35-17:50
- 2.5 Presidierådet
Sofie rapportera om arbetet som presidieråd.
att lägga rapporten till handlingarna

3 Beslut

- 3.1 Verksamhetsplan 2010/2011
Styrelsen diskuterade hur arbetet med Verksamhetsplanen för nästa verksamhetsår ska se ut.
att bilda en arbetsgrupp som ska arbeta med verksamhetsplan för verksamhetsåret 2010/2011
att denna arbetsgrupp speglar den kommande kårstrukturen
- 3.2 Presidiestorlek verksamhetsåret 2010/2011
att rekommendera valberedningen att valbereda två presidiekandidater till verksamhetsåret 2010/2011

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 6 verksamhetsåret 2009/10

Utskrift: 2010-02-24

4 Diskussionsärenden

- 4.1 30:1-firande 2010
- GUS presidium har pratat med GFS presidium om att göra något större med 30:1-festen i år och fira av obligatoriet.
- FFS och SLUG är öppna för en större fest och man kan tänka sig att lägga pengar på det.
- MFG är positiva till idén men vill inte säga något om finansieringen.
- HHGS och HVS efterlyser en plan på kostnaden innan man kan säga något om finansieringen.
- GUS presidium ska ta ytterligare diskussioner med GFS presidium och återkomma med frågan.
- 4.2 Göteborgs universitet på tre års sikt
- Styrelsen ska lämna listan på saker man önskar sig på tre års sikt som man sedan kan följa upp efter hand. Listan ska så gott det går gradera punkterna från 1 och fallande. Punkterna på listan kan vara av varierande art.
- Styrelsen delades upp i smågrupper för att plocka fram viktiga punkter som sedan diskuterades hela styrelsen tillsammans. Carl Bennet vill gärna ha en lista av styrelsen och han lovar att det ska bli en uppföljning av den.
- Anteckningar från diskussionen fördes och kommer att arbetas vidare på av presidiet och styrelsen.
- Carl Bennet vill gärna ha den innan universitetsstyrelsens möte i slutet av april.

5 Övriga frågor

- 5.1 Ärenden nästa möte
- Första läsningen av stadgan. Shanghai-val.
- MFG är värdar för mötet.
- 5.2 Ulf Dalnäs
- Jesper lyfte att om vi studenter tycker att det Ulf Dalnäs gör är bra ska vi vara förberedda med en handlingsplan vad vi ska göra om han stöter på patrull.
- FFS ställer sig positivt till att ta fram en handlingsplan för att stödja honom.
- Klara tror han kommer att stöta på patrull och ganska hård sådan tydligen.

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 6 verksamhetsåret 2009/10

Utskrift: 2010-02-24

GUS är överens om att det Ulf presenterar känner man igen sig i. Ett grundläggande problem är att alla på universitet gör olika och det finns ingen samordning någonstans.

GUS styrelse uppmanas även att använda Ulfs utredning i arbetet på fakultetsnämnderna.

5.3 Överlämning

FFS vill ta upp diskussionen om vilken slags överlämning GUS behöver till nästa verksamhetsår. Framförallt tänker man på Martins överlämning. Hans överlämning behöver lämnas över till kårerna också. Man vill även ha en överlämning om det som har hänt utbildningspolitiskt under året till alla kårer. Det vore bra om man genom GUS samarbetade och gör en ordentlig överlämning.

6 Mötets avslutande

6.1 Mötesutvärdering

Utvärderingsrunda gjordes och det var mycket positiva ord till mötet. Jättebra möte och styrelse.

6.2 Mötets avslutande

Mötet avslutades 19:53

Mötesordförande

Caroline Öhman

Mötessekreterare

Eva Klingnäs

Protokolljusterare

Thomas Larsson

Protokolljusterare

Marie Norman

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare